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Abstract (en)
[origin: WO2024056887A1] Proposed is a mobile fence element (1) comprising a base (2) which has at least one recess (3) for a lifting device
and has at least two posts (4, 5) between which a planar structure (6) is arranged, wherein each of the posts (4, 5) is inserted into and fixed in
a receiving groove (7) or a receiving bore of the base (2). The invention is characterized in that the base (2) has, on one side, on the side of the
mobile fence element (1) that is to be shielded, a channel (8) which is designed as an open receiving groove and which serves for receiving
cables or tensioning ropes, said channel extending continuously along the entire length of the base (2). Also described is a modular barrier fence
(16) formed from multiple interconnected mobile fence elements (1), wherein the channels (8) in the form-fittingly interconnected bases (2) of two
interconnected fence elements (1) directly adjoin one another, and a continuous channel (8) is thus formed along the barrier fence (16).

Abstract (de)
Es wird ein mobiles Zaunelement (1), umfassend einen Sockel (2) mit mindestens einer Ausnehmung (3) für eine Hebevorrichtung und mindestens
zwei Pfeilern (4, 5), zwischen denen ein Flächengebilde (6) angeordnet ist, vorgestellt, wobei jeder der Pfeiler (4, 5) in eine Aufnahmenut (7) oder
in eine Aufnahmebohrung des Sockels (2) eingesetzt und darin fixiert ist.Die Erfindung ist dadurch gekennzeichnet, dass der Sockel (2) einseitig,
auf der abzuschirmenden Seite des mobilen Zaunelements (1), einen als offene Aufnahmenut ausgeführten Kanal (8) zur Aufnahme von Kabeln
oder Spannseilen aufweist, der sich durchgehend, entlang der gesamten Länge des Sockels (2) erstreckt.Beschrieben wird ferner ein modularer
Absperrzaun (16), gebildet aus mehreren, miteinander verbundenen, mobilen Zaunelementen (1), bei dem die Kanäle (8) in den formschlüssig
miteinander verbundenen Sockeln (2) zweier miteinander verbundener Zaunelemente (1) unmittelbar aneinender angrenzen und somit entlang des
Absperrzaunes (16) ein durchgehender Kanal (8) gebildet ist.
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